
Beretning 2025 - NVG – Status og Fremtidsudsigter 

Kære medlemmer, 

2024 har været et år fyldt med udvikling, fremskridt og store milepæle 
for Nordvestjysk Golfklub. Vi har oplevet en fantastisk opbakning fra 
vores medlemmer, frivillige og sponsorer, og det har været en 
fornøjelse at se, hvordan vores klub udvikler sig positivt på flere 
fronter. 

Jeg vil forsøge at komme omkring de fleste ting og begivenheder i 
denne beretning. 

Klubhuset 

• Byggeriet af det nye klubhus skrider fremad. 

o Tidsplanen følges – aflevering den 15. august – måske før 

• Interessen er stor og har været det hele vejen igennem 

o Rejsegildet den 17. december var en stor succes. 

• Målet er at skabe en smuk og funktionel bygning. Jeg tror det 
lykkes 

• Indvielse den 5.- 6. september 2025. 

• Vi arbejder hårdt på at holde de økonomiske rammer 

• Samtidig med at vi gerne vil gøre det så lækkert som muligt 

o Jeg vil gerne opfordre jer til at donere – der er plads til 
flere       

o Jeg vil gerne takke alle jer, der har givet – både som 
privatpersoner og som sponsorer. 

  



Medlemstal og Rekruttering 

• Medlemstallet har været stagnerende i 2024. 

o Begynderudvalget har haft 52 igennem forløb i 2024.  

o Desværre kan vi konstatere at for få af dem fortsætter med 
golf 

o Åben Golfbane / Golfens Dag m.v. 

• Målsætning: 950 medlemmer i efteråret 2026. 

• Bestyrelsen udarbejder en strategi for vækst. 

o Alle udvalg har givet bud på deres bidrag til rekruttering og 
fastholdelse. 

o DGU har fokus på området 

o DGU har masser af gode ideer og forslag til greb 

o Vi griber fat i dem, vi tror mest på. 

o Vi kommer til at bede om hjælp til nogle opgaver 

  



Eliteudvalget – Nu Danmarksturneringsudvalget 

• Herreholdet er rykket op i 3. division. 

o Dygtige unge spillere har imponeret 

• Eliteudvalget omdøbes til Danmarksturneringsudvalget for at 
være mere inkluderende. 

• Flere spillere vil blive inviteret med i truppen. Opstartsmøde på 
torsdag den 3. april 

• Klubmestrene – både i slagspil og hulspil 

o Lasse Jeppesen 

o Jette Pedersen 

Regionsgolf og Turneringer 

• Fem puljevindere i regionsgolfen i 2024. 

o I 2025 har vi ikke længere et hold i A-rækken 

• Ni turneringer afholdt i klubben – ingen nævnt, ingen glemt 

o Vi evaluerer og tilpasser hvert år. 

• Samarbejde med Morsø GK om 30+ turneringer har været en 
succes. 

  



Kommunikation og Hjemmeside 

• Ny hjemmeside lanceret i foråret 2024 med positive 
tilbagemeldinger. 

• Optimering af platformen fortsætter. 

• Mit Golf – har I måske stiftet bekendtskab med? 

o DGU-appen bliver en vigtig del af den digitale strategi. 

Banen og Greenkeeping 

• Bedre ensartethed på greens. 

• Nye tee-steder og stier taget i brug. 

• Renovering af Bryghus-9 udskudt pga. beskyttede dyrearter – 
opstart forventes september 2025. 

• Test af robotklippere fortsætter i 2025. 

Husudvalget og Mulliganhuset 

• Mulliganhuset fortsætter som et hyggeligt samlingssted. Og vi 
bruger det selvfølgelig som inspiration til arbejdet med det nye 
klubhus. 

• Nyt telt sponsoreret af Sparekassen Thy og Total Kredit giver 
ekstra plads i dårligt vejr. 

• Hvad skal Mulliganhuset bruges til på sigt?  



Sponsorudvalget 

• Sponsorater steget med 15% i 2024. 

• Sponsorerne spiller en vigtig rolle for klubben. 

• Sponsormatch 2025 afholdes fredag den 13. juni. 

• Jeg vil gerne rose sponsorudvalget for et fantastisk flot arbejde. 

Juniorafdelingen 

• Mange dygtige juniorspillere har lavet enormt flotte resultater 

o Fejring af oprykning til 3. division. 

o Stærke resultater i Elite Tour. 

o Victoria med til Solheim Cup og udtaget til voksen-
landsholdet 

• Et inkluderende miljø for juniorer på alle niveauer. 

• Dormy Elite Tour for piger kommer til Nystrup – 10.-11. maj 

  



Tak til alle 

• Tak til de ansatte. Jeres indsats i hverdagen er uvurderlig og I skal 
vide, at vi sætter stor pris på den.  

• En stor tak til medlemmer, frivillige og sponsorer. 

• En særlig tak til Lars Hansen. Tak for dine input i bestyrelse og 
udvalg. Du har bidraget med seriøsitet og viden, som vi har haft 
stor gavn af. Du har valgt at overlade opgaverne til andre og 
træder derfor ud af bestyrelsen. Tak for indsatsen, Lars. 

• Tak til bestyrelsen for godt  samarbejde – vi er ikke altid enige, 
men  vi finder altid frem til fælles beslutninger, som vi sammen 
står på mål for. Tak for det. 

• Vi ser frem til et spændende 2025 med nye mål og store 
golføjeblikke. 

• Indvielse af klubhuset den 5.- 6. september bliver en vigtig og 
forhåbentlig sjov begivenhed. 

 


